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Un pom pe malul râului vieţii
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Marco Belmonte

Dragi prieteni,

 

Cei doi pomi joacă în Biblie un rol important ca unealtă didactică, 
metaforică. Cred că acest lucru este important, atunci când ne gândim că în 
cer vom mânca din pomul vieţii, în contextul versetelor următoare:

“Ferice de omul care nu se duce la sfatul celor răi, nu se opreşte pe 
calea celor păcătoşi, şi nu se aşează pe scaunul celor batjocoritori! Ci îşi 
găseşte plăcerea în Legea Domnului, şi zi şi noapte cugetă la Legea Lui!

El este ca un pom sădit lângă un izvor de apă, care îşi dă rodul la 
vremea lui, şi ale cărui frunze nu se veştejesc: tot ce începe, duce la bun 
sfârşit” (Psalm 1:1-3).

Viaţa veşnică vine prin fructele unui pom? Nu. Viaţă veşnică este să ai 
legea dragostei, a libertăţii (caracterul lui Dumnezeu) rescris în minte.

Omul fericit din Psalmi este Omul Isus Hristos. El este Cel sădit lângă 
izvorul de apă, care Îşi dă rodul (neprihănirea) la vremea lui. Noi vom 
“mânca” veşnic din El, spre slava lui Dumnezeu Tatăl.
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